

Date: 3 July 2024	التاريخ: 3 يوليو 2024
To: Bursa Kuwait	السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
Subject: Executive Management Promotions	الموضوع: ترقية في الادارة التنفيذية تحية طيبة و بعد،،
<p>Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, kindly be informed:</p> <p>Shamal Az-Zour is pleased to announce the promotion of two esteemed employees to its executive management team, effective 4 July 2024.</p> <p>Mr. Fahad Ghunaim Al Zuabi has been promoted to Chief Operating Officer, and Mr. Ali Fahad Abdulsalam has been promoted to Chief Compliance Officer.</p>	<p>بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 وتعديلاته، نحيطكم علماً:</p> <p>تسر شركة شمال الزور أن تعلن عن ترقية اثنين من الموظفين الموقرين إلى فريق الإدارة التنفيذية، اعتباراً من 4 يوليو 2024.</p> <p>تمت ترقية السيد/ فهد غنيم الزعبي إلى منصب الرئيس التنفيذي للعمليات، وتمت ترقية السيد/ علي فهد عبدالسلام إلى منصب الرئيس التنفيذي للمطابقة والالتزام.</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،</p>
Financial Impact: No effect	الأثر المالي: لا يوجد اثر مالي

(Handwritten signature)



Paul Leslie Floyd	باول ليسلي فليود
Board Member and CEO	عضو مجلس ادارة و الرئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company	شركة شمال الزور الاولى للطاقة و المياه